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  201850/פרוטוקול ישיבת מועצה מן המניין מס' 

  
  .13:15בשעה  18/02/2018 -ההישיבה נערכה במשרדי המועצה המקומית עין קניה ביום ראשון 

  
  בישיבה השתתפו:

 המועצה. ראשמר דני רוטשטיין,  .1

  גברת מאיה אושר, חברת מועצה. .2

 מר רמי יחיא, חבר מועצה. .3

 ו, חברת מועצה.גברת סימה חמ .4

 

 

  בישיבה נוכח: 
  

 עו"ד ראפת מונדר, יועמ"ש המועצה. .1

 

  נושאים לדיון סדר יום:

 דיווח ראש הרשות. .1

 אישור התקשרות עם אשכול גלמ"ז בהסכם לשירות וטרינרים. .2

 מינוי משקיף תאגיד התנור במקום גזבר המועצה מר חסן מוגרבי. .3

מסופקים לפי רשימה מצורפת למחיקת חובות  2014שרור החלטת המועצה משנת יא .4
 בסכומים משוערכים נכון להיום.

 אישור הקמת ועדה חקלאית. .5

 אישור תב"רים. .6

 

  דיון:
  

  .ראש הרשות פתח הישיבה
  

 דיווח ראש הרשות. .1

  התקיים ביקור של משרד התחבורה והחברה הלאומית לדרכים. תחבורה:
  

ון גשר הידידות מסיימים את פרויקט כביש הגישה מכיו בניה חדשה_מבנה רווחה.
  ומתכננים להיכנס השנה לביצוע כביש עוקף שהואני.

  
  .ולבקש שחרור כספים סימה חמו: חשוב להגיש חשבונות

  דני רוטשטיין: יושב על העניין.
הרשות נוכח דלות  רווחה עובדת יפה יש תמיד בעיה של השתתפות

  .התקציבים והיות תקציב הרווחה הוא השני בגודלו לאחר החינוך
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  טיפול בפסולתי רוטשטיין: דנ

אשכול גליל מזרחי שמאגד את כל הרשויות באיזור לקח על עצמו בין 
היתר את הטיפול בפסולת. לצורך כך פורסם מכרז לפינוי אשפה ביתית 
וע"פ התוצאות מחיר הפינוי זול יותר מהמחיר אותו אנחנו משלמים היום. 

הסביבה שיינתנו רק כמו כן יש לאשכול תקציבים גדולים מהמשרד להגנת 
  לרשויות שיצטרפו להסדר פינוי האשפה של האשכול.

את הנושא על מנת שנוכל להחליט האם להצטרף להסדר או אני לומד 
  לחילופין לראות את הקבלן יוזיל את המחירים שלו.

במסגרת תקציבי "סביבה שווה" של המשרד להגנת הסביבה אנחנו 
האצירה בכפר, מכרז להתקנת  מסיימים בימים אלה להחליף את כל כלי

  מצלמות בכדי לעצור את תפעת שפיכת הפסולת באתרים אלה.
  רמי יחיא: האם יש למועצה פקחים?

  דני רוטשטיין: לא.
  ייערך תרגיל מוכנות לחירום. 28.02דני רוטשטיין: בתאריך 

בכל שבוע אני מקבל קהל ונפגש עם התושבים, רוב הפניות הן בענייני 
  קרקע ומגורים.

  יש תופעה של הגשת תביעות יצוגיות.
כרגע אנחנו מתמודדים עם תביעה להנגיש את כל תחנות התחבורה 

  הציבורית.
  סימה חמו: האם אנחנו הולכים לבית המשפט?

  דני רוטשטיין: כן.
      

 

 אישור התקשרות עם אשכול גלמ"ז בהסכם לשירות וטרינרים. .2

  
לי מלכה ראש א הינויו"ר ה, והגולן אשכול גלמ"ז כולל הגליל המזרחידני רוטשטיין: 

המון פרויקטים משותפים של כלל האשכול יוזם  מועצה אזורית גולן.
  היישובים בגליל מזרחי וגולן.

יש טקס בימים הקרובים  .מרכז לבעלי צרכים מיחדים בין היתר מקימים    
-מ הוטרינריהשירות  של הנחת אבן פינה למרכז, יש עוד פרויקט ענק

  יש הסדר וטרינרה וצריכים לאשר להצטרפות להסדר וטרינריה. 1/1/2018

 

 

עם אשכול גלמ"ש לשירות  את ההתקשרותחברי המועצה פה אחד אשרו  : 201890/החלטה 
וטרינרים, והסמיכו את ראש המועצה ומ.מ. הגזבר לחתום על הסכם 

  .הוטרינריהצטרפות לשירות 
  
  
  
  

  

 קום גזבר המועצה מר חסן מוגרבי.מינוי משקיף תאגיד התנור במ .3
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מועצה ווכשפרש דני רוטשטיין: צריך למנות משקיף בתאגיד התנור בעבר היה גזבר ה
מהעבודה צריך למנות עובד אחר במקומו ויש הצעה למנות מר מחמד 

  עמראן שהוא תברואן וקב"ט המועצה.
  
   

את מינוי מר  ואשרוהצעת ראש המועצה חברי המועצה פה אחד קבלו  : 201810/החלטה   
  מחמד עמראן כמשקיף בתאגיד התנור.

  
  

למחיקת חובות מסופקים לפי רשימה מצורפת  2014שרור החלטת המועצה משנת יא .4
 בסכומים משוערכים נכון להיום.

  
למחיקת חובות מסופקים לפי  2014אשרור החלטת המועצה משנת ראפת מונדר: 

  .רשימה מצורפת בסכומים משוערכים נכון להיום
  

המועצה אישרה מחיקת חובות בסכום של  2014החלטה בשנת 
  .2014נכון לחודש ספטמבר  ₪ 358,146.60

  
  .₪ 222,877.30סה"כ קרן החוב 

  .₪ 389,891.95סכום החוב משוערך נכון להיום הנו סך של 
  כיום נדרשנו לאשרר ההחלטה הנ"ל עם שיערוך הסכומים נכון להיום.

  
  

אשרת המלצת ועדת מחיקת החובות למחיקת הסך של המועצה מ  :11החלטה מס' 
 נכון להיום. ₪ 389,891.95

  

 אישור הקמת ועדה חקלאית. .5

  
ראש המועצה, חבר  בהרכב שלת ועדה חקלאי הרכבדני רוטשטיין: מבקש אישור 

המים קיניא, זיד רחמים יחיא, אסד דעבוס נציג אוגודת  המועצה
ס נציג אגודת המים דעבוס נציג אגודת המים אלקמר, אמין דעבו

  אלע'זלאן.
  

  הקמת ועדה חקלאית בהרכב המוצע.חברי המועצה פה אחד אשרו  : 201812/החלטה 
  
  

 אישור תב"רים. .6

מאושר ממשרד  ₪ 283,000לרכש כלי אצירה בסכום של  179ראפת מונדר: תב"ר מס' 
  הפנים ומחולק לשני סעיפי הוצאות :

  .₪ 133,000רכש כלי אצירה בסכום של  .1

 .₪ 150,000ווי תפעולי לי  .2

וזה לפי ההרשאה שהתקבלה ממשרד הגנת הסביבה, לאחרונה קבלנו 
מסעיף ליווי תפעולי לסעיף  ₪ 25,000אישור הסטת תקציב בסכום של 

תקציב רכישת כלי אצירה עולה מסכום  ובכךרכישת כלי אצירה 
  אין שינוי בסכום התב"ר.  .₪ 153,000לסכום של  ₪ 133,000
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וזאת בהעברת  179פה אחד אשרו את שינוי תב"ר מס' חברי המועצה  : 201813/החלטה 
  מסעיף ליווי תפעולי לסעיף רכישת כלי אצירה. ₪ 25,000

  
  .13:50הישיבה ננעלה בשעה 

 

  
  
  
  
  

_________________  
  

  דני רוטשטיין       
  

   ראש המועצה       


